
PROTOKÓŁ NR 36/13

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury,

które odbyło się 12 czerwca 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Adam Bierowski.

Nieobecni usprawiedliwieni: Stanisław Schmidt. 

Zaproszone osoby:

4. Mirosław Górecki,

5. Wiesława Kuchejda,

6. Grażyna Krakowiak,

7. Małgorzata Krysiak,

8. Alicja Tyrawa,

9. Mariola Tatowicz,

10. Henryk Maniecki.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Organizacja pracy w placówkach oświatowych w roku szk. 2013/2014.

3. Sprawy różne. 

4. Zakończenie obrad.

Ad. 1 Posiedzenie Komisji Oświaty i Kultury prowadziła przewodnicząca Komisji M. Zielińska. 

Ad. 2 Dyrektorzy kowarskich placówek oświatowych przedstawili zatwierdzone przez p. Burmistrza 

arkusze organizacyjne.

SP 1: Arkusz został zatwierdzony ze zmianą zapisu u nauczycieli zatrudnionych na niepełny etat (polecenie 

organu prowadzącego). Pozostał wakat w oddziale przedszkolnym.

SP 3 Arkusz organizacyjny został zatwierdzony przez organ prowadzący bez uwag.

Gimnazjum: Arkusz został  zatwierdzony z uwagami. Dotyczą one podziału na grupy językowe, i tu organ 

prowadzący  zalecił  zastosowanie  systemu  międzyoddziałowego.  Zalecenie  spowodowane  jest  względami 

ekonomicznymi.

Wg Dyrekcji Gimnazjum spowoduje to przede wszystkim straty dydaktyczne (w razie choroby nauczyciela 

języka), sztuczną dwuzmianowość i trudność w konstruowaniu planu lekcji.

P. Burmistrz zwrócił uwagę na konieczność oszczędności w tej szkole, m. in. ze względu, na jego zdaniem,  

przerost administracji.
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Publiczne Przedszkole: Arkusz zatwierdzony przez organ prowadzący z uwagami.

Zlikwidowano  tzw.  „nakładanie  się”  godzin  pracy  nauczycieli.  Dzięki  temu  oraz  zapotrzebowaniu 

społecznemu Przedszkole będzie czynne od g. 6:00-16:00.

Wypowiedzenie umowy o pracę otrzymało troje nauczycieli i jedna woźna oddziałowa.

Nadgodziny zostały zagospodarowane zgodnie z zaleceniem organu prowadzącego.

Ad. 3 Radni uzyskali informację, iż 25 czerwca 2013 r. odbędzie się konkurs na stanowisko dyrektora 

SP3 w Kowarach (ubiegłoroczny konkurs został decyzją wojewody unieważniony). Wpłynęły dwa zgłoszenia 

do konkursu.

Wciąż  pozostaje  nierozstrzygnięty  spór  pomiędzy byłą  Dyrektor SP3 w Kowarach a  p.  Burmistrzem dot.  

wypłaty odprawy.

Dyrektorzy placówek oświatowych borykają się z problemami finansowymi. Dotyczą one:

Przedszkole:  przeorganizowanie  sal  (dwie  sale  zamienione  na  jedną),  zakup  zabawek  i  artykułów 

piśmienniczych.

SP 1: Powrót do tematu remontu więźby dachowej na budynku nr 2 (dach grozi zawaleniem). Gotowe są  

wszelkie dokumenty potrzebne do rozpoczęcia remontu.

Po ostatnich ulewach zaczął przeciekać dach na budynku nr 1. Na jego zabezpieczenie potrzebne jest 7 tys. zł.

Również na skutek ulew ucierpiało Gimnazjum, gdzie zalane zostały piwnice. Wymagane jest usunięcie wody, 

osuszenie oraz udrożnienie kanałów burzowych.

W SP 3 ulewy spowodowały osunięcie się muru między salą gimnastyczną a garażami przy ul. Słonecznej.

Ucierpiał też parkiet w sali gimnast. (wymiana podłóg miała miejsce dwa lata temu, rok temu remontowano 

fragment podłogi, w tym roku znów pojawiło się „puchnięcie” podłogi).

Odbywa się konkurs ofert na wynajem stołówki szkolnej. 

Ad. 4 Zakończono posiedzenie Komisji.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Oświaty i Kultury wnioskuje do p. Burmistrza o odstąpienie od zalecenia organizowania w 

Gimnazjum grup językowych między oddziałami.

Niepokój  radnych  budzi  fakt  możliwości  nie  odbywania  lekcji  języków  obcych  w  przypadku  choroby 

nauczyciela – taki system nie pozwala na zorganizowanie zastępstwa dla innego nauczyciela o tym samym 

profilu  nauczania.  Może  to  wpłynąć  na  wyniki  nauczania.  Egzamin  z  języka  obcego  staje  się  składową 

egzaminu gimnazjalnego.

Zacznie się tworzyć tzw. „sztuczna dwuzmianowość”, która będzie narastać w kolejnych latach nauki. 

2.  Komisja  wnioskuje  do  p.  Burmistrza  o  przekazywanie  środków  finansowych  dla  placówek 

oświatowych na potrzebne remonty, szczególnie te wynikające z zaistniałych warunków atmosferycznych. 

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodnicząca

Maria Zielińska                                                                                                       Komisji Oświaty i Kultury
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